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Protokół Nr LVI/2022 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 30 czerwca 2022 r. w sali  spotkań w Centrum Kulturalno-Bibliotecznego 

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1720 
 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta, Sekretarz i Skarbnik Gminy, 

Radca Prawny, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz zaproszeni goście. 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 361 do nr 395 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

4. Informacja na temat ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Dobre 

Miasto za 2021 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Dobrego Miasta.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                    

z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dobrego Miasta absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji ulicy nieistniejącej w terenie.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, przeznaczonej na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w Piotraszewie, gmina Dobre Miasto.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XLV/291/2021 Rady Miejskiej                                

w Dobrym Mieście z dnia 30 września 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dobre 

Miasto.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego dla niepublicznych przedszkoli 

oraz określenia kryteriów wyboru ofert.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i młodsze zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Dobre Miasto.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, 

dziennymi opiekunami oraz podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów, działającymi 

na terenie gminy Dobre Miasto.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dobre 

Miasto w roku szkolnym 2022/2023.  
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/307/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Barcikowo.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/308/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Bzowiec.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/309/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Cerkiewnik.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/310/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Głotowo.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/311/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Jesionowo.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/312/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kabikiejmy.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/313/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kabikiejmy Dolne.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/314/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Knopin.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/164/12 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 23 lutego 2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Knopin-Osada.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/328/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kosyń.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/315/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kunik.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/316/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Łęgno.  

30. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/317/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Mawry.  

31. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/318/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Międzylesie.  

32. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/319/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Nowa Wieś Mała.  

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/320/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Orzechowo.  

34. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/321/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Piotraszewo.  

35. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/322/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Podleśna.  

36. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/323/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Praslity.  

37. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/324/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Smolajny.  

38. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/325/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Stary Dwór.  

39. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/326/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Swobodna.  

40. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/327/05 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Urbanowo.  

41. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

42. Wolne wnioski. 

43. Zamknięcie obrad. 
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Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył LVI-ą sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10  radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, do którego Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski wnioskował o zdjęcie z porządku obrad pk.15. Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, 

nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i młodsze zatrudnionych                      

w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dobre Miasto, 

ponieważ do ww. projektu uchwały Związki Zawodowe nie dostarczyły opinii.   

  

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada w drodze 

głosowania przy 11 głosach „za” przyjęła jednogłośnie  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami,                                        

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 11 głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

(nieobecny radni: Ryszard Janik, Bartosz Kurantowicz, Kamil Tracewicz, Jerzy Pakisz). 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

 

Protokoły Nr LIV z dnia 28 kwietnia 2022 r. oraz Nr LV z dnia 31 maja 2022 r. były do wglądu 

w Referacie Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, wobec czego wszyscy zainteresowani mogli 

zapoznać się z ich treścią. Do ww. protokołów nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi. W związku  

z tym  Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o przyjęcie protokołów z dwóch ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

jednogłośnie, przy 11 głosach „za”. 

 

Ad. 4. Informacja na temat ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 

Gminy Dobre Miasto za 2021 rok.  

 

Informację na temat bezpieczeństwa publicznego przedstawiła Komendant Policji w Dobrym 

Mieście Barbara Krzyżewska. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: Mirosław Zadroga, Joanna Wasilewska, Magdalena Kowalska, 

Mariusz Borek i Edmund Wawirowicz. Radni poruszyli następujące tematy: 

- zainstalowanie paczkomatu koło blaszaka i łamanie przepisów ruchu drogowego poprzez    

  wjeżdżanie na chodnik samochodów transportowych dostarczających i odbierających paczki,  

- zakłócanie ciszy nocnej i spokoju mieszkańców przy ul. Grudziądzkiej 11 przez nocnych  

  biesiadników i brak reakcji policji, 

- blokada i monitorowanie burmistrza przez policję, 

- nieprawidłowe parkowanie samochodu przez Przewodniczącego Rady, który łamie przepisy  
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  ruchu drogowego, przy ul. Jana Pawła II, 

- patrolowanie przez policję niebezpiecznych miejsc w mieście (min. ul. Warszawska  i tzw.  

  Ciechocinek, teren za basztą, teren przy mości 1000-lecia i na tamie), 

- sytuacja nad jeziorem w Swobodnej – mieszkańcy parkują swoje samochody na poboczu po  

  obu stronach jezdni, pomimo, że jest tam zakaz parkowania a na górze są dwa parkingi, 

- patrol normatywny i wodny policji w Swobodnej, 

- monitoring w mieście, 

- blokowanie wjazdu na działki przy ul. Olsztyńskiej przez patrol policji drogowej, 

- nielegalna sprzedaż towaru na parkingu przed sklepem Biedronka, 

- hałasujące motory przejeżdżające przez miasto, 

 

Pani Komendant ustosunkowując się do powyższych spraw poinformowała, że policja działa 

na podstawie zgłoszeń i wówczas podejmuje decyzje według obowiązujących procedur. 

 

Burmistrz poprosił, aby policja reagowała samodzielnie bez czekania na telefony i zgłoszenia 

od mieszkańców.  

 

W trakcie omawiania tematu na obrady Rady przyszedł radny Ryszard Janik zwiększając tym 

samym skład Rady do 12 osób. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w powyższym temacie i przystąpiono do 

realizacji porządku obrad. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Dobrego 

Miasta.  
 

Raport o stanie gminy za 2021 rok przedstawił Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław 

Kowalski. 

 

W tym miejscu przewodniczący Rady poinformował, że do biura Rady nie wpłynęły żadne 

zgłoszenia od mieszkańców, którzy chcieliby zabrać głos w debacie nad raportem o stanie 

gminy za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska zabierając głos poinformowała, że grupa 

radnych w osobach:  Magdalena Kowalska, Edmund Wawirowicz, Małgorzata Konczalska, 

Ryszard Łańko i Joanna Wasilewska wnioskują o nieudzielenie Burmistrzowi Dobrego Miasta 

wotum zaufania uzasadniając swoją decyzję następująco: 

- niewłaściwy nadzór nad gospodarką śmieciową – w 2021 r. nie zamknął się system, 

- niewłaściwy nadzór właścicielski nad Spółką ZGK – niezakontraktowanie gazu na 2022 r., 

- usunięcie wbrew woli mieszkańców i radnych rzeźby „Tańczącej Pary” z ronda, 

- zarzuty prokuratorskie w sprawie sfałszowania przez burmistrza podpisów pod pismem 

pracowników Urzędu odnośnie podwyżek, 

- wprowadzanie radnych w błąd o rzekomych osiągnięciach burmistrzach, co nie ma 

potwierdzenia w dokumentach mówiących o tych faktach, 

- brak inwestycji w odnawialne źródła energii, a wręcz dewastacja istniejących, 
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- brak widocznych inwestycji, przy czym zadłużenie gminy na koniec 2022 r. wzrośnie                                                  

o  7 milionów złotych, 

- brak nadzoru nad remontami dróg (Jesionowo-Orzechowo), 

- mała skuteczność pozyskiwania środków finansowych z zewnątrz, 

- zły nadzór nad CKB – zalanie kamieniczek, 

- cenzura na portalu społecznościowym – wyłączanie możliwości komentowania na facebook, 

- brak konsultacji z mieszkańcami w sprawach dotyczących gminy, np. budowa PSZOK, 

- przenoszenie zbyt dużej ilości zaplanowanych inwestycji z roku 2021 na rok 2022, 

- zamykanie świetlic wiejskich na czas wakacji, 

- brak realizacji Uchwał Rady odnośnie oznakowania przystanków i postawienia wiat 

przystankowych, 

- publiczne obrażanie części radnych oraz mieszkańców, którzy wskazują błędy i 

niekompetencje w zarządzaniu gminą. 

 

Burmistrz zabierając głos odniósł się częściowo do zarzutów postawionych przez grupę 

radnych informując między innymi, że 5 radnych ma złą wolę, w związku z czym nie liczy na 

współpracę. 

 

W tym miejscu wywiązała się dyskusja pomiędzy burmistrzem, radną Joanną Wasilewską i 

Przewodniczącym Rady odnośnie zarządzania gminą, w wyniku czego burmistrz 

zaproponował, aby zwołać referendum w sprawie odwołania burmistrza, skoro niektórym 

radnym nie podobają się działania burmistrza. Jednocześnie burmistrz zaproponował, aby 

również Przewodniczący Rady i radna Joanna Wasilewska podali się do dymisji.  

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poinformował, że nie zgadza się z wnioskiem                              

5 radnych. 

 

Radna Magdalena Kowalska poruszyła temat PSZOK oraz problem z wywożeniem                                     

i przechowywaniem przeterminowanych leków. 

 

Radny Edmund Wawirowicz zabierając głos mówił o zachowaniu burmistrza a następnie 

przedstawił przebieg swojej kariery w Radzie, gdzie działa już ósmą kadencje i zawsze starał 

się podejmować takie decyzje, dla dobra mieszkańców i gminy, aby wszystkim żyło się lepiej. 

 

Radna Zdzisława Kobylińska poruszyła temat dotyczący zamiany gruntów w sprawie 

przejęcia Ośrodka Wypoczynkowego w Swobodnej. 

 

Radna Joanna Wasilewska poruszyła temat zmiany planu miejscowego pod budowę 

zbiornika wodnego. 

 

Radny Mariusz Borek podsumowując cała dyskusje poinformował, że nie podpisuje się ani 

pod wnioskiem grupy pięciu rannych, ani pod wyjaśnieniami burmistrza. Natomiast odnośnie 

zarzutów prokuratury wobec burmistrza w sprawie podpisów to sprawa jest w toku i nie ma 

wyroku. 
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Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos poruszyła temat dotyczący sytuacji w ZGK 

informując, że na dzień dzisiejszy nie wiadomo, co tak naprawdę dzieje się w Spółce. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Dobrego Miasta  

 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 4 głosach „za”, 5 głosach 

„przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady o nieudzieleniu Burmistrzowi Dobrego 

Miasta wotum zaufania.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radny Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba zabierając głos wyjaśniła, że zgodnie z art.28aa ustawy                                    

o samorządzie gminnym, niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest 

równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania. 

 

W tym miejscu przewodniczący Rady ogłosił przerwę obiadową do godz. 14.00 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

„Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobre Miasto za 2021 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                                      

z wykonania budżetu Gminy Dobre Miasto za 2021 rok przedstawiła w formie pokazu 

multimedialnego Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz. 

(wydruk slajdów z pokazu multimedialnego stanowi załącznik do protokołu). 

 

Następnie Pani Skarbnik odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej                            

w Olsztynie o przedłożonym sprawozdaniu finansowym oraz sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2021 rok. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, Przewodniczący Rady Ryszard Łańko przedstawił opinie Komisji:  

- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i Spraw Młodzieży – 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku Publicznego – projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Dobre Miasto za 2021 rok – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 13 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobre 

Miasto za 2021 rok. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Ryszard Łańko wraz z Wiceprzewodniczącymi Rady 

Małgorzatą Konczalską i Joanną Wasilewską podziękowali Pani Skarbnik za dobrą współpracę 

oraz rzetelne przygotowanie sprawozdania i wręczyli kwiaty. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dobrego Miasta absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Edmund 

Wawirowicz odczytując wniosek Komisji Rewizyjnej, która po rozpatrzeniu sprawozdania 

finansowego, informacji o stanie mienia Gminy Dobre Miasto oraz po pozytywnym 

zaopiniowaniu przez Komisję przedłożonego przez Burmistrza Dobrego Miasta sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Dobre Miasto za 2021 rok wnioskuje o udzielenie Burmistrzowi 

Dobrego Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok.   

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie do przedłożonego wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Dobrego Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 

rok. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dobrego Miasta absolutorium                          

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 9 głosach „za” i 4 głosach „przeciwnych” bezwzględną ilością głosów ustawowego 

składu rady podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dobrego Miasta 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.”. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok.   

 

Projekt uchwały przedstawiła wraz z autopoprawką Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, Przewodniczący Rady Ryszard Łańko przedstawił opinie Komisji:  

- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i Spraw Młodzieży – 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku Publicznego – projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos zapytał o przejście pod mostem na ul. Wojska 

Polskiego. 

 

Kierownik Referatu Inwestycyjnego Tadeusz Wyszyński odpowiadając na pytanie radnego 

poinformował, że  w budżecie gminy została zabezpieczona kwota 20 tys. zł na opracowanie 

dokumentacji projektowej na wykonanie przejścia pieszego pod mostem na ul. Wojska 

Polskiego, aby połączyć dwie ścieżki spacerowe. Niestety nie będziemy w tej chwili 

wykonywać projektu technicznego, gdyż nie uzyskaliśmy zgody od krajówki na to zadanie. 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos zapytała, jakie drogi będą wykonane ze 

środków w kwocie 4.750.000,00 zł w ramach programu Polski Ład na zadanie pn. 

„Modernizacja zdegradowanych dróg na terenie Gminy Dobre Miasto”. 

 

Radna zapytała również o zakres prac III etapu budowy drogi Jesionowo-Orzechowo. 

 

Kierownik Ref. IN Tadeusz Wyszyński poinformował, że w tym roku droga Jesionowo-

Orzechowo do drogi powiatowej powinna być wykonana w całości, pod warunkiem, że 

uzyskamy kruszywo, które zostanie podsypane na pozyskane płyty betonowych.  

 

Burmistrz odpowiadając na pytania radnej poinformował, że z tych pieniędzy chcemy 

wykonać: 

-  drogę łączącą drogę nr 51 przy ul. Olsztyńskiej koło DFM do ul. Jeziorańskiej,  

- ul. Lotników do ul. Piechurów, 

- drogę Praslity-Łęgno, 

- drogę w Bzowcu.    

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok. – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 12 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz. Natomiast radna Zdzisława Kobylińska 

wyszła chwilowo z obrad Rady). 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji ulicy nieistniejącej w terenie. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 
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Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji ulicy nieistniejącej w terenie – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz. Natomiast radna Zdzisława Kobylińska 

wyszła chwilowo z obrad Rady). 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, przeznaczonej na 

poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, przeznaczonej na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska.  

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

w drodze głosowania, przy 12 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę większością głosów.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 
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Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w Piotraszewie, gmina Dobre 

Miasto.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos przypomniała, że powyższa uchwała po raz drugi 

będzie uchwalana przez Radę, ponieważ pierwsza uchwała została uchylona przez nadzór 

wojewody. W związku z tym radna zapytała radcę prawnego, czy ta uchwała nie ma już 

żadnych wad prawnych, czy znowu będzie podejmowana przez Radę na podstawie prób i 

błędów? 

 

Radca Kamila Warcaba odnosząc się do wypowiedzi radnej poinformowała, że uchwała została 

przygotowana na podstawie wytycznych wojewody wynikających z rozstrzygnięcia 

nadzorczego.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w Piotraszewie, gmina Dobre Miasto - odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 10 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę większością głosów.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XLV/291/2021 Rady Miejskiej                                

w Dobrym Mieście z dnia 30 września 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Dobre Miasto.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 
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- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały.  

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XLV/291/2021 Rady Miejskiej                                

w Dobrym Mieście z dnia 30 września 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwały jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Olsztyńskiemu.   

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Burmistrz zabierając głos zapytał dlaczego radny Mariusz Borek nie odnosi się do sprawy 

przekazania dla Powiatu z budżetu gminy 50 tys. zł na remont łazienek w szpitalu 

powiatowym, gdy radny powiatowy Stanisław Trzaskowski na sesji Rady Miejskiej obiecał, 

że zajmie się tematem, a nic nie zrobił w tej sprawie. 

 

Radny Mariusz Borek wnioskował, aby po pandemii wrócić do starych zwyczajów i od 

najbliższej sesji Rady zapraszać na sesje Rady radnych powiatowych, kierowników i 

dyrektorów jednostek organizacyjnych i komendanta policji.   

 

Radna Joanna Wasilewska wnioskowała, aby od następnej sesji, jeżeli burmistrz będzie 

wychodził z sesji to wychodząc z obrad Rady, aby nie kazał wychodzić swoim pracownikom i 

radcy prawnemu, którzy są niezbędni na sesji.  
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Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poinformował, że Pan Jarosław Wolak jest 

Przewodniczącym Społecznej Rady Szpitala oraz Przewodniczącym Komisji Budżetowej 

Powiatu dlatego zdaniem radnego Pan Wolak ma duże pole działania w tym temacie, a przez 

rok czasu nic nie zrobiono w sprawie remontu łazienek w dobromiejskim szpitalu.  

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu   

 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę większością głosów. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego dla niepublicznych 

przedszkoli oraz określenia kryteriów wyboru ofert.  

  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu –opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego dla niepublicznych 

przedszkoli oraz określenia kryteriów wyboru ofert – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi, dziennymi opiekunami oraz podmiotami zatrudniającymi dziennych 

opiekunów, działającymi na terenie gminy Dobre Miasto.  
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Katarzyna Włodarska poruszyła temat 4 dzieci, którzy po rekrutacji nie dostali się do 

przedszkola. W związku z czym został ogłoszony przez burmistrza konkurs dla przedszkoli 

niepublicznych, aby zapewnić tym dzieciom opiekę.   

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, 

dziennymi opiekunami oraz podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów, 

działającymi na terenie gminy Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Dobre Miasto w roku szkolnym 2022/2023.  

  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dobre 

Miasto w roku szkolnym 2022/2023 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach Rady. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/307/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Barcikowo.  

  

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Sekretarz Gminy Zenon 

Połocki, informując, że uzasadnienie dotyczy zmiany wszystkich statutów sołectw, w których 

wydłuża się długość kadencji Sołtysa i Rady Sołeckiej z czterech do pięciu lat.   

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/307/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Barcikowo – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/308/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Bzowiec.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 
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W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/308/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Bzowiec 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/309/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Cerkiewnik.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/309/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Cerkiewnik – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/3010/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Głotowo.  

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/310/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Głotowo 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/311/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Jesionowo.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/311/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Jesionowo – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/312/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Kabikiejmy.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/312/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Kabikiejmy – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 
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(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/313/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Kabikiejmy Dolne.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/313/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Kabikiejmy Dolne – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/314/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Knopin.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/314/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Knopin 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/164/12 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 23 lutego 2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Knopin-Osada.  



18 
 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/164/12 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 23 lutego 2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Knopin-Osada – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/328/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kosyń.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/328/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kosyń 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/315/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kunik.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 
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W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/315/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Kunik 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/316/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Łęgno.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/316/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Łęgno 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/317/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Mawry.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/317/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Mawry 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 
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Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.30. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/318/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Międzylesie.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/318/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Międzylesie – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.31. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/319/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Nowa 

Wieś Mała.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/319/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Nowa 

Wieś Mała – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 
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Ad.32. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/320/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Orzechowo.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/320/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Orzechowo – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.33. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/321/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Piotraszewo.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/321/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Piotraszewo – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.34. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/322/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Podleśna.  
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Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/322/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Podleśna – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.35. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/323/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Praslity.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/323/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Praslity 

– odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.36. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/324/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Smolajny.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  
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- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/324/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Smolajny – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.37. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/325/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Stary 

Dwór.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/325/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa Stary 

Dwór – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.38. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/326/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Swobodna.  

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/326/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Swobodna – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.39. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/327/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Urbanowo.  

  

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/327/05 Rady Miejskiej                               

w Dobrym Mieście z dnia 30 maja 2005 r. w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa 

Urbanowo – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 10 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę większością głosów. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Bartosz Kurantowicz i Jerzy Pakisz). 

 

Ad.40. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady zabierając głos poinformował, że z uwagi na to, że radni nie otrzymali 

na piśmie przed sesją informacji o pracy burmistrza między sesjami, w związku z tym radni nie 

będą słuchać to co czyta burmistrz.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska zabierając głos wnioskowała, aby od 

następnej sesji informacja o pracy burmistrza między sesjami była przedkładana radnym na 

piśmie przed sesją Rady, aby radni mogli się przygotowywać do zadawania pytań. 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba poinformowała, że nie ma takiego przepisu, który obliguje 

burmistrza do przygotowania informacji o pracy burmistrza między sesjami na piśmie.                                

To burmistrz decyduje, w jaki sposób przedstawi Radzie informacje o swojej pracy między 

sesjami. 

 

Ad.41.Wolne wnioski. 

 

Radna Joanna Wasilewska poruszyła temat bonifikaty na gaz dla ZGK. 
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Ad.42. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LVI-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko                 Przewodniczący 

         Rady Miejskiej 

                    /-/ 

         Ryszard Łańko 

 

 

 


